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ZAPISNIK 

SA 30. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

30. sjednica VMO Orehovica održana je 18. ožujka 2022. (petak) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Orehovica od 28.2.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
 

1 Razmatranje tekuće problematike na području MO Orehovica  
2 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala s problematikom vezano za odron 
gromade (kamenog bloka) iznad pješačke staze u ulici Kačjak.  
Istaknula je kako se već u nekoliko navrata s problemom obraćalo prema nadležnima te je zadnja 
dobivena informacija kako se stanje prati i čeka se sanacija te po mišljenju struke ne predstavlja 
latentnu opasnost jer je kameni blok osiguran zaštitnom mrežom. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočnima je predložila da se na idućoj sjednici krene 
dogovarati programska aktivnost Vijeća – Dan MO Orehovica koja se do sada održavala u 
mjesecu svibnju.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, također je predložila da se pošalje upit pročelniku 
Odjela za sport vezano za planirano uređenje boćališta budući da Vijeće nema nikakve povratne 
informacije o početku uređenja. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje i slažu se sa predloženim. 
 
Nazočni su upoznati sa pozivom na sastanak upoznavanja u Rijeka plusu d.o.o. kojeg je 
organizirao direktor gosp. Smojver radi pripajanja Rijeka prometa i Rijeka plusa. 
Vijeće je navedeno primilo na znanje ali trenutno nitko od Vijeća nije u mogućnosti nazočiti 
sastanku. 
 
Zaključak: radi trenutne nemogućnosti prisustvovanja sastanku upoznavanja, Vijeće će 
sastanak predložiti za kraj mjeseca travnja ili početak svibnja.   
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je obavijestila da je gosp. Magaš, ponovo pitao 
da se članovima Stolno-teniskog kluba „Orehovica“ koji koriste dvoranu MO Orehovica tijekom 
odigravanja utakmica stolnog tenisa, odobri korištenje male prostorije (kancelarije) pored ureda 
tajnice MO kao prostor za presvlačenje (svlačiona). 
Vijeće je na navedeno iznijelo mišljenje da se radi o prostoriji koja Vijeću koristi radi odlaganja 
potrebnog materijala i rekvizita prilikom odrađivanja planiranih programa i aktivnosti.  
 
Zaključak: Vijeće nije suglasno da se tražena prostorija ustupi Stolno-teniskom klubu 
„Orehovica“ na korištenje.   
 
 

 Sjednica je završila u 18:30 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

   Predsjednica VMO Orehovica: 
   Ružica Balaban 

   


